

## LIMITLESS GRACE AND PEACE

Buddy Owens  
January 8-9, 2022

“Grace and peace to you from God our Father and from the Lord Jesus Christ.”  
Romans 1:7 (NIV)

## LIMITLESS GRACE

- **Grace is \_\_\_\_\_ and favor I could never deserve**

“God's kindness leads you toward repentance.” Romans 2:4 (NIV)

“When the kindness and love of God our Savior appeared, he saved us, not because of righteous things we had done, but because of his mercy.”  
Titus 3:4-5 (NIV)

“You see, at just the right time, when we were still powerless, Christ died for the ungodly . . . God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.”  
Romans 5:6-8 (NIV)

“Because of his great love for us, God, who is rich in mercy, made us alive with Christ even when we were dead in transgressions—it is by grace you have been saved.”  
Ephesians 2:4-5 (NIV)

“Three times I pleaded with the Lord to take it away from me. But he said to me, My grace is sufficient for you, for my power is made perfect in weakness.”  
2 Corinthians 12:8-9 (NIV)

- **GRACE IS MY \_\_\_\_\_**

**Power to endure whatever you're going through**

“My grace is sufficient for you, for my power is made perfect in weakness.”  
2 Corinthians 12:9 (NIV)

**Power to resist temptation**

“God, who faithfully keeps his promises, will not allow you to be tempted beyond your power to resist. But when you are tempted, he will also give you the ability to endure the temptation as your way of escape.”  
1 Corinthians 10:13 (GW)

**Power to accomplish the tasks ahead of you**

“I can do all things through Christ who strengthens me.”  
Philippians 4:13 (NKJV)

**Power to influence the world around you**

“You will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses.”  
Acts 1:8 (NIV)

- **GRACE IS \_\_\_\_\_ I COULD NEVER GENERATE ON MY OWN.**

## LIMITLESS PEACE

- **PEACE IS NOT ONLY THE \_\_\_\_\_ OF CONFLICT, PEACE IS ALSO THE PRESENCE OF BLESSING.**

- **Order** - “For God is not a God of disorder but of peace.”  
1 Corinthians 14:33 (NIV)
- **Fullness** - “May the God of hope fill you with all joy and peace as you trust in him, SO that you may overflow with hope by the power of the Holy Spirit.”  
Romans 15:13 (NIV)
- **Completeness** - “He who began a good work in you will carry it on to completion.”  
Philippians 1:6 (NIV)
- **Prosperity** - “And my God will meet all your needs according to his glorious riches in Christ Jesus.”  
Philippians 4:19 (NIV)
- **Tranquility** - “You will keep in perfect peace him whose mind is stayed on you, because he trusts in you.”  
Isaiah 26:3 (NIV)
- \_\_\_\_\_ **AND WELL-BEING IN YOUR SPIRIT, SOUL, AND BODY**  
“I pray that God, who gives peace, will make you completely holy. And may your spirit, soul, and body be kept healthy and faultless until our Lord Jesus Christ returns.”  
1 Thessalonians 5:23 (CEV)

“And he will be called Wonderful Counselor, Mighty God, Everlasting Father, Prince of Peace. Of the increase of his government and peace there will be no end.”  
Isaiah 9:6-7 (NIV)

“Glory to God in the highest, and on earth peace to those on whom his favor rests.”  
Luke 2:14 (NIV)

- **WHEN THE GRACE OF GOD RESTS ON YOU, THE PEACE OF GOD RULES IN YOU.**

“Let the peace of Christ rule in your hearts.”  
Colossians 3:15 (NIV)

- **THE EXTENT OF HIS RULERSHIP IN MY HEART IS UP TO ME**

“I will listen to God the Lord. He has ordered peace for those who worship him.”  
Psalm 85:8 (NCV)

“Peace I leave with you; my peace I give you. I do not give to you as the world gives. Do not let your hearts be troubled and do not be afraid.”  
John 14:27 (NIV)

1. kindness 2. power source 3. power 4. absence 5. health

## 無盡的恩典和平安

巴迪·歐文斯

January 8-9, 2022

「願我們的父上帝和主耶穌基督賜恩典平安給你們！」

羅馬書 1:7 (現代中文譯本)

## 無盡的恩典

## • 恩典是我永不配得的\_\_\_\_\_和恩惠

「他的恩慈是要領你悔改。」

羅馬書 2:4 (新漢語譯本)

「但到了神我們救主的恩慈仁愛顯明的時候，他拯救了我們，不是因為我們所行的義，而是按着他的憐憫。」

提多書 3:4-5 (新漢語譯本)

「原來我們還軟弱的时候，基督就按所定的時候為不敬虔的人死。…但基督卻在我們還是罪人的時候為我們死，神的愛就在此向我們顯明了。」

羅馬書 5:6-8 (新漢語譯本)

「可是，神滿有憐憫，以他的大愛來愛我們，竟在我們在過犯中死了的時候，使我們與基督一同活過來 — 你們是靠着恩典得救啊！」

以弗所書 2:4-5 (新漢語譯本)

「..我曾三次求主，使這根刺離開我。但他對我說：『我的恩典足夠你用，因為我的能力在人的軟弱上顯得完全。』」

哥林多後書 12:8-9 (新漢語譯本)

## • 恩典是我\_\_\_\_\_堅忍你所經歷的力量

「我的恩典足夠你用，因為我的能力在人的軟弱上顯得完全。」

哥林多後書 12:9 (新漢語譯本)

## 抵抗誘惑的力量

「...上帝是信實的；他絕不讓你們遭遇到無力抵抗的試探。當試探來的時候，他會給你們力量，忍受誘惑，作為你的出路。」

哥林多前書 10:13(現代中文譯本/意譯)

## 完成你前面工作的力量

「藉着那賜給我力量的基督，我凡事都能做。」

腓立比書 4:13 (新普及譯本)

## 影響世界周圍的力量

「但當聖靈臨到你們身上，你們就會得着能力，在耶路撒冷、猶太全地和撒馬利亞，直到天涯海角，作我的見證人。」

使徒行傳 1:8 (新普及譯本)

## • 恩典是我自己永遠無法促成的\_\_\_\_\_

## 無盡的平安

## • 平安不僅僅是\_\_\_\_\_衝突的存在，聖經的平安也是祝福的所在

• 「秩序」 — 「因為上帝不是混亂的上帝，而是和平的上帝。」

哥林多前書 14:33 (新普及譯本)

• 「豐富」 — 「願賜盼望的神，因着你們的信，把一切喜樂平安充滿你們，使你們靠着聖靈的能力大有盼望！」

羅馬書 15:13 (新漢語譯本)

• 「完整」 — 「在你們心裏動了善工的，必成全這工。」

腓立比書 1:6 (和合本)

• 「富足」 — 「我的神必在基督耶穌裏，按着自己榮耀的豐富，使你們一切的需要得到足夠的供應。」

腓立比書 4:19 (新漢語譯本)

• 「安寧」 — 「專心倚靠你的，你必保護他一切平安，因為他倚靠你。」

以賽亞書 26:3 (新譯本)

## • 身心靈的「健康和幸福」

「願賜平安的上帝使你們完全聖潔！願祂保守你們的靈、魂、體健康，使你們在主耶穌基督再來的時候無可指責！」

帖撒羅尼迦前書 5:23(當代聖經/意譯)

「他名稱為奇妙策士、全能的神、永在的父、和平的君。他的政權與平安必加增無窮。」

以賽亞書 9:6-7 (和合本)

「榮耀歸於在天上至高處的上帝，平安臨到地上他所喜愛的人。」

路加福音 2:14 (新普及譯本)

## • 當上帝的\_\_\_\_\_臨到你，上帝的平安就掌管你

「要讓基督的平安掌管你們的心。」

歌羅西書 3:15 (新漢語譯本)

## • 祂在我心中掌權的程度，由我決定

「我要聽神耶和華所要說的話；因為他應許賜平安給敬拜他的人。」

詩篇 85:8 (新譯本/意譯)

「我留下平安給你們，我把我的平安賜給你們。我所給你們的，跟世人所給的不同。你們心裏不要愁煩，也不要害怕。」

約翰福音 14:27 (現代中文譯本)

1. 恩慈 2. 力量的泉源 3. 力量 4. 沒有 5. 恩典